
Møte 19. 10. 21

Tilstede: Anna, Erik, Ida, Jens, Jonas, Kristoffer, Marie, Nurinnisa
Frafall: Wojtek

1 Ris og Ros

Ris
Ikke gå på bordet på kontoret. Det er fra en tidligere kasserer og leder som har gjort mye for
foreningen.

- Vi beklager for dette, og skal passe på at det ikke skjer igjen.

Ønske om et verktøysett med flere bits på kontoret. I tillegg til et målebånd.

- Dette skal HS få ordnet.

Forslag om å ha en Kallax-hylle under whiteboarden.

- Dette skal HS få ordnet.

Ros
Styret gjør en god jobb, og Jonas er en god kasserer!

- Tusen takk, det er fint å høre!

Ikke kast styret, dere er flinke!

- Tusen takk! HS koste seg mye med vitsen!

2 Oppgaver fra forrige møte

Oppgave Hvem? Utført?

Referat fra forrige møte er godkjent og publisert? Nuri Ja

Svare på kontorvask doodle Alle Alle, utenom
Jonas og Wojtek

Svare på medarbeidersamtaler doodle Alle Ja

Svare på nye møtetider doodle Alle Alle, utenom Jens

Lage ny doodle møtetid Anna Ja

Lage budsjett for Åre Marie og Jonas Ja

Snakke med BKJ om ekskursjon Jonas Ja



Snakke med resten av NV om lager til instrumenter Anna Ja

3 Prioriterte saker
Ingen prioriterte saker

4 Komite oppdateringer

Leder
- Har begynt med medarbeidersamtaler denne uken. Det er få samtaler igjen.
- Hadde NV-leder møte på onsdag.

o Det kan være lurt å spørre/mase på et større lager.
o Det blir julekalender for linjeforeningen

Kasserer
- Har ikke fått tilgang til nettbanken ennå, dermed vil tilbakebetalinger ta litt tid.
- Opplæring av komitéer og undergrupper vil skje så fort som mulig.

o Krever at minst 2 personer fra hver komite og undergrupper er representert, altså
leder og økonomiansvarlig minst. Men kan være flere, alle som vil skal få opplæring.

o Opplæring av undergruppene skjer samtidig.
o Hver komite vil få opplæring alene, for å gi et mer tilpasset opplegg/opplæring.
o Kommunikasjon med økonomiansvarlige vil foregå på Slack for komitéer og

undergrupper
- Det ble oppdaget at noen komitemedlemmer ikke har medlemskapHS har en kortterminal, og

opplæring i hvordan man bruker det vil skje senere.
- Registermeldingen ble ikke godkjent, det kan altså ta litt tid føre nåværende HS blir registrert

som styret til V&A.

Nestleder
- Har hatt møte med Bergo og Jens angående Åre. Fikk mye nyttig informasjon ut av dette.
- Har hatt møte med Jonas angående billettpris for Åre.

o Alt har blitt dyrere og det ble gått  glipp av rabatt på bussbilletter på grunn av
coronatilk. Dermed er ble billettprisen til Åre kommet frem til 3330 kr.

- Har hatt møte med undergruppene. Det var veldig kjekt. Mange av
undergruppe-representante foreslo også at dette burde skje regelmessig.

- Planlagt og avklarte enkelte saker om movember.
o InVitro skal å ha ølsmaking 26. november
o Skal ta en vurdering på om Bingo kan være en aktivitet
o Plakat med HS-Challenges kommer på fredag

Faddersjef
- Har hatt møte med Bergo og Marie angående Åre. Fikk mye nyttig informasjon ut av dette.



- Fokus og krefter ligger på å organisere det sosiale angående Åre. Har blitt tipset, og ønsker
dermed å ha et oppsett og oppfølging av det sosiale på selve turen.

- Fadderkomiteen har ansvar for hytte til hytte og lekene. De har også ansvaret for samarbeid
med Spanskrøret.

Arrangementskomiteen
- Har hatt julebord, det mangler bare litt økonomi arbeid. Mente det var litt svakt oppmøte fra

HS på julebordet.
- Har kalt inn til møte til neste uke for evaluering av julebordet og starte på krabbefest.
- Skal prøve å innføre Slack, da det veldig fort blir uoversiktlig på messenger og facebook.

Bedriftskomiteen
- Hadde møte på tirsdag. Ble snakk om å oppdatere bedkom-logo.
- Har planlagt selvpromotering-stand på torsdag utenfor kontoret.

o Vaffelpenger ble forespurt, og godkjent av kasserer

Nukleomedia
- Har planlagt å ha julebord med komiteen

Ekstra:

- Det ble lagt ut informasjon om julebordet, og rett etter ble bilder fra immballet lagt ut. Dette
førte til at julebordet ble drukna i andre innlegg.  Spørsmål om det vil være mulig å legge ut
bilder på nettsiden slik at viktige innlegg ikke blir druknet av bilder.

Kjelleren
- Kjelleren skal ha siste fredagsåpent 19. november. Det blir altså ikke andre arrangementer

etter denne datoen heller.

Kontorkomiteen
- Har hatt vaffelsalg på tirsdag. Inntektene går til movember. Må vente på at Jonas får tilgang til

nettbanken.
- Det blir muligens ikke noe strikkekveld neste uke, da kontoret er optatt.
- Skal ha sosialkveld innad komiteen denne søndag.

5 Undergruppe oppdateringer

Revyen
- Har bestemt tema og premieredato for revyen. Premieren vil være 26. og 27. mars 2022 på

Trykkeriet scene.
- Har planlagt inn/ut fest 13. november på Realfagskjelleren.



- Før jul blir det skriving og utprøving av sketsjer. Det blir også en befaring til Trykkeriet scene.

Shanglelauget
- Ingenting

Trollkom
- Har hatt overnattingstur

Vokalium
- Har fremført på julebordet
- Har også arrangert karaokefest på kontoret og korpils

V&A Klatring
- Har klatring på onsdager. Det har blitt vekslet mellom klatring på Leangen og Sluppen
- Skal ha klatring annenhver uke frem til jul

Allsidighet
- Har hatt tapas og bingo, i tillegg til avslutting av kilometerløpet. Det var ca. 40 deltakere
- Skal ha lesecafe

Bumblebeats, InVitro, Spanskymisten, SkeiV&A, V&AIL
- Fikk ikke noe kontakt

6 Andre saker
- HS må ta bildet til julekort. Dermed må også tema bestemmes.
- Vi har en oppslagstavle utenfor kontoret. Er det ønskelig å henge noe opp på kontoret spør

HS.
- Kontorvaktene ble godkjent av alle og lista ble oppdatert.
- Det har blitt snakket om at immballet hadde for lite fokus på førsteklassingene

o Det har vært et tema i Arrkom allerede, men også dette blir tatt med videre. HS la
også frem noen forslag til inkludering av førsteklassingene.

- Det ble gitt en rask oppdatering for movember aktiviteter.
o Det foregår en løpende dialog mellom kjellerkontakt og Realfagskjelleren om å kunne

ha bartfest 27. november.  Det ble spurt om Bumble Beats vil spille, men de måtte
avslå.

o Squid Game er planlagt og HS har sagt seg enig i straff ved tap av et spill.
- Både jubkom og BKJ ekskursjonsgruppen ønsker å anke saken sin fra forrige møte.

o De skal få muligheten til å fremme sin sak neste HS møte.



7 Eventuelt
- Et forslag på håndtering av ris og ros svar ble lagt frem og godkjent av HS.
- HS ønsker at alle blir flinkere til å bruke kalenderen på nettsiden. Hvis noen hører om noen

arrangementer si ifra slik at disse kan bli lagt inn i kalenderen.

8 Oppgaver til neste møte

Oppgave Hvem? Utført?

Referatet fra forrige møte er godkjent og publisert? Nuri

Snakke med Kjelleren om arrangement 27. nov Kristoffer

Doodle om middag med HS Marie

Sjekk om komitemedlemmer har medlemskap Komiteledere

9 Konstruktiv møtekritikk
- Kunne vært fint med en vara, slik at alle komiteer hadde en representant
- Savner nukleomedia på møtene
- Møtet startet veldig bra, men det ble litt for masse småprat mot slutten
- Selvkritikk fra Jens: Klarte ikke å holde seg til saken gjennom hele møtet
- Det blir hyggeligere å ha personlige ting på innsjekk, istedenfor oppsummering av

komitearbeid.
- Kan ha litt bedre struktur på møteagendaen.

o Presentere en problemstilling og deretter komme med et forslag til løsning. Dette vil
gjøre det lettere å sette seg inn i saken og møtene vil gå fortere.


